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Brovst, 18.03.2021  

 
Mødegruppe:  Ungdomsskolebestyrelsen 
 
Mødested:   På Teams (link udsendt i outlook-kalender) 
   Klik her for at deltage i mødet 
 
Mødedato:   Onsdag den 10. marts 2021  
 
Mødetidspunkt:  Kl. 17.00 – 18.00 (Bemærk: Kun 1 time) 
 
Mødedeltagere: Kiki Bach, Pernille Hovaldt, Sofie Madsen, Katrine 

Lomborg, Christian Bols, Susanne Larsen 
Kristiansen, Michael Borg og Birgitte Leding Skøtt 

Afbud:  Katrine Ørvad Jensen, Kjeld Hedegård Nielsen, 
Henrik Christensen  

 

REFERAT 
 
 

1) Godkendelse af dagsorden 
 

Indstilling: 
Ungdomsskolelederen anbefaler, at dagsordenen godkendes. 

 
Beslutning: 
Godkendt. 
 

2) Godkendelse af referat af mødet 3. december 2020 
 
Indstilling: 
Ungdomsskolelederen anbefaler, at referatet godkendes. 
 
Beslutning: 
Godkendt. 
 
 

3) Status på Jammerbugt Ungdomsskole 
 

Orienteringspunkter: 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_MjQzNjY4ODMtMzU4NS00MjAwLWI4NmYtYTNmODhkOGI2NTQ4%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%22b9239253-0f44-4c72-9159-c1602060d727%22%2c%22Oid%22%3a%225bf76a60-6889-41cb-b7cf-7b689f3a07f2%22%7d
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Der gives fra politisk side en status på relevante beslutninger for Ungdomsskolen. 
Leder af Ungdomsskolen giver en status på Ungdomsskolen. 

 
Konsekvens (økonomi/personale/resurser/andet): 
Umiddelbart ingen. 

 
Indstilling: 
Ungdomsskolelederen anbefaler, at status tages til efterretning. 

 
Hovedsynspunkt og beslutning: 
Fra politisk side:  

• Husk at hvis man har ønsker budgetmæssigt, så skal det indgives nu. 

• Ungdomsskolen har budt imponerende ind på at afhjælpe på hele 
skoleområdet i coronatiden, men vi skal huske at passe på os selv – og huske 
at tænke i egne opgaver. 

 
Ungerådet: 

• Der har været stille i 2020 og start 2021 pga corona. 

• Plan om at lave en ”makeover” i Ungerådet og fokusere mere på at være 
unges talerør. Proces vedr. dette efter sommerferien. Der skal også flere i 
rådet fremover. 

 
Ungdomsskolelederen: 

• Stadig gang i mange onlineaktiviteter – og nogle vil fortsætte efter 
genåbningen. 

• Trivselsmæssigt er det lykkes at mødes med pigerne i Pigezonen og lave 
noget med/for dem. 

• Klubmæssigt er der åbnet for 4. klasserne – med én dag for hver klasse. 

• Færdig med indretning af klubben i Saltum. Vi glæder os til, at vi kan holde 
indvielse for klubberne i Saltum, Biersted og Aabybro. Skolerne vil gerne låne 
vores klublokaler i denne tid – og det er de naturligvis velkomne til efter 
aftale. 

• Vi er blevet kaldt en del ud på skolerne til trivselsdage i det fri. Vi er godt 
booket op. 

• Afholdt dialogmøder med KLF for at afklare samarbejdsflader. Fokus på bl.a. 
Havnens Dag og skateraktiviteter. 

• Makerspace – Ungdomsskolen med i styregruppen. 

• Pt. har vi et tv-samarbejde mellem Brønderslev USK og UngAalborg. 
Sidstnævnte træder ud, hvorfor samarbejdet fremover kun er med 
Brønderslev. Der skal produceres flere timers tv, hvilket betyder, at Rune 
opgraderes i timer. Vi skal også fremover have flere unge engageret i tv-
afdelingen. 
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• Erhvervspraktik – Ungdomsskolen tænkes ind i dette fremover. Michael er 
med i arbejdsgruppe om dette.  

• Maria, vores underviser, er lige gået på barsel. 
 

Status taget til efterretning. 

 
4) Evt. 

 
Orientering om workshop-dage vedr engineering i skolen. Spændende og lærerigt. 


